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ZPRÁVY  Z  OBCE

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE
Zasedání zastupitelstva obce se budou v roce 2015 
konat každou druhou středu v měsíci od 18:00 hodin, 
střídavě ve všech třech obcích. V zimních měsících ne-
bude zasedání ZO v Přibyslavicích.

Rozpis únor – duben 2015:
 11.2.2015  – Vlkaneč, obecní úřad
 11.3.2015  – Kozohlody, sál Obecního domu
 8.4.2015  – Přibyslavice, sál místního pohostinství 

POPLATKY - 2015
Obecní úřad ve Vlkanči upozorňuje občany, že probíhá vybírání po-
platků za odvoz komunálního odpadu (popelnic). Sazba poplat-
ků pro občany s trvalým pobytem je 500,- Kč/osobu. Sazba po-
platku pro fyzickou osobu, která má ve vlastnictví stavbu určenou 
nebo sloužící k individuální rekreaci, ve které není hlášena k trva-
lému pobytu žádná fyzická osoba, činí 900,- Kč/objekt.

Dále se na OÚ vybírají poplatky ze psů. Za jednoho psa je sta-
noven poplatek ve výši 100,- Kč/rok, za druhého a každého dal-
šího psa poplatek ve výši 200,- Kč/rok. 

Poplatky jsou splatné do 31.3. 2015.

V roce 2014 jsme prodávali kulatinu 5-ti zákazníkům za průměrnou cenu:  2.422,55 Kč/m3. 

Palivo odebralo celkem 22 lidí a to 10x z Vlkanče, 11x z Kozohlod a 1x z Přibyslavic. 

Cena za palivo zůstává stejná jako v minulém roce, tj. 115,-Kč/m3 samovýroby a 460,-Kč/m3 paliva připraveného na odvozním 
místě. Vánoční stromky byly prodávány za 150,-Kč/ks.

PŘEHLED HOSPODAŘENÍ V OBECNÍCH LESÍCH V ROCE 2014PŘEHLED HOSPODAŘENÍ V OBECNÍCH LESÍCH V ROCE 2014
PŘ Í J M Y :  

prodej kulatiny  455,27 m3  1.102.916,- Kč 

prodej paliva - samovýroba 117,5 m3      13.514,- Kč 

prodej paliva - na odvoz 105,58 m3 48.567,- Kč 

prodej vánočních stromků  4.350,- Kč 

Celkem 678,35 m3 1.169.347,- Kč 
  vč. DPH

V Ý D A J E : 

těžba dřeva  219.220,- Kč 

sadba       43.142,- Kč 

oplocenky       19.360,- Kč 

postřiky a repelenty         5.365,- Kč 

Celkem     287.087,- Kč 
  vč.DPH

Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce.

Zápis ze 14. (ustavující) schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 5.11. 2014 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila,  Špalek 
Vincent, Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef, Oldřich Novák
Přítomní občané: 12

Na ustavující schůzi bylo voleno složení zastupitelstva obce:
Starosta – Stanislav Pavlas
Místostarosta – Bohumila Semrádová
Místostarosta – Marie Zelená

USNESENÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE
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Předseda kontrolního výboru – Jiří Volenec
Člen kontrolního výboru – Vincent Špalek
Člen kontrolního výboru – Václav Pavlas
Předseda finančního výboru – Bohuslav Kořínek
Člen finančního výboru – Josef Klaus
Člen finančního výboru – Oldřich Novák

Zápis ze 15. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 12.11. 2014 v Kozohlodech
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila,  Špalek 
Vincent, Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Kořínek Bohuslav, Zelená Marie
Přítomní občané: 24

Zastupitelstvo obce ukládá:
 Uzavřít dohodu mezi obcí Vlkaneč a společností VHS Vrchlice Maleč, která se týká provozování nové větve hlavního řadu   
 kanalizace v ulici směrem na Klucké Chválovice. 
 Provést inventury obecního majetku za r.2014. 
 Zapracování finančních prostředků na výše uvedené investiční akce do rozpočtu obce na r.2015. 
 Zveřejnit záměr obce prodat obecní poodíl korporačního pozemku p.č.502/7 a 502/8 v k.ú.Vlkaneč.
 Zapracovat všechny přednesené návrhy občanů a zastupitelů do Plánu obnovy venkova obce Vlkaneč na období 2015-2020.
 Definovat pozemky p.č.121/1 a 121/2 v k.ú. Vlkaneč v ÚP obce jako pozemky pro „DV“. 
 Zveřejnit záměr obce prodat část obecních pozemků 281/4 a 280/14 v k.ú. Vlkaneč (59m2) u komunikace na fotbalové hřiště.
 Zveřejnit záměr obce prodat obecní pozemek p.č.227  v k.ú.Vlkaneč (na navsi pod trafostanicí), jedná se o 6m2.
 Provedení víceprací (doplnění hráze kamenem) na stavbě „Odbahnění rybníka v Přibyslavicích“ v hodnotě cca 40.000,-Kč.

Zápis ze 16. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 10.12. 2014 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila,  Špalek 
Vincent, Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Pavlas Václav, Volenec Jiří
Přítomní občané: 2

Zastupitelstvo obce ukládá:
 Uzavřít smlouvu o prodeji podílu korporačního pozemku p.č.502/7 a 502/8 v k.ú.Vlkaneč s manželi B. za cenu stanovenou   
 pro korporační pozemky tj.35,-Kč/m2. 
 Uzavřít smlouvu o prodeji obecního pozemku p.č.227  v k.ú.Vlkaneč (na návsi pod trafostanicí) společnosti ČEZ  o výměře   
 6m2 za 930,-Kč.
 Poskytnout finanční příspěvek na dopravu dětí ZŠ a MŠ do bazénu v Kutné Hoře na kurzy plavání, jedná se o 50% ceny   
 dopravného cca 5000,-Kč. 
 Účastnit se jednání na valných hromadách akciové společnosti VHS Vrchlice Maleč. 
 Poskytnout SDH Kozohlody finanční příspěvek ve výši 500,-Kč na pořádání vánočního koncertu v kostele v Kozohlodech.
 Poskytnout finanční příspěvek ČSCH Vlkaneč ve výši 500,-Kč na pořádání stolního bodování.
 Zadat směrnici k přezkoumání právníkem.
 Provést poptávkové řízení na výměnu oken budovy pošty ve Vlkanči a knihovny v Kozohlodech.
 Provést poptávkové řízení na projekt na rekonstrukci ÚT a výměnu oken v budově ZŠ Vlkaneč.
 Vyhlásit veřejným rozhlasem upozornění, na platnost obecní vyhlášky, která postihuje majitele volně pobíhajících zvířat v obci.

(Bohumila Semrádová, Kozohlody)

Vážení občané, jsou za námi nejkrásnější dny v roce a jsme opět na začátku nového roku 2015.  Za uplynulé tři měsíce jsme 
 písemně blahopřáli: p. Špalekovi V., p. Buriánové K., p. Semerádovi J., p. Machkovi V., p. Bezděkové J.,p. Honcové K., p. Žižkovi 
P. p. Oslancovi J., p. Solařové M.. 
Osobně jsme blahopřáli:  p. Šidákové M., p. Nigrínové L.,p. Lancové V.,p. Pavlasové M..   Všem jubilantům a Vám všem ostatním 
přeji do nového roku pevné zdraví, úspěch a pohodu v osobním i pracovním životě.   (Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

SBOR PRO  OBČANSKÉ  ZÁLEŽ ITOST I

Kořínková Emílie
80 let

Naši oslavenci:

Lancová Věnceslava
85 let

Nigrínová Ludmila
85 let

Pavlasová Marie
93 let

nejstarší občankaVlkanče

Šidáková Marie
70 let
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ZŠ  a  MŠ VLKANEČ

Č INNOST  MÍSTNÍCH  SPOLKŮ

Na podzim se konalo mnoho tradičních 
akcí spojených  převážně s adventem.
V říjnu navštívilo mateřskou školu divadél-
ko Kůzle. V Čáslavi se 20. října konalo di-
vadelní představení Ferda Mravenec, kte-
ré se dětem velmi líbilo. V listopadu žáci 
3. – 5. ročníku navštívili cestovatelský po-
řad - Jižní Amerika, vyprávění bylo velmi 
poutavé a naše žáky zaujalo.
Dne 31.10 jsme se společně báli na „prů-
vodu strašidelných světýlek“. Všichni si 
s sebou přinesli roztodivná světýlka, ať už 
lampióny nebo vyřezávané dýně. Někte-
ří přišli i ve strašidelných kostýmech. Na 
úvod jsme vypustili halloweenský balónek 
na návsi a pak jsme společně za strašidel-
ných zvuků obešli celou Vlkaneč. Před ško-
lou nám ještě celý týden svítily halloween-
ské dýně, které si děti samy vyrobily.
V pátek 14.11. jsme zahájili plavecký vý-
cvik v Kutné Hoře. Dětem se velice líbil a 
za 5 pobytů v bazénu se naučily velmi dob-
ře plavat a nebát se vody. Žáci ZŠ mají 
na 1. stupni odplavat povinně celkem 40 
hodin v rámci tělesné výchovy. Děti z MŠ 
mají plavecký výcvik nepovinný. Letos nám 
OÚ Vlkaneč opět přispěl uhrazením polovi-
ny částky za dopravu do Kutné Hory. Dě-
kujeme.
V neděli 30.11. jsme rozsvícením vánoč-
ního stromu na návsi zahájili „advent“. 
Děti ze ZŠ vyrobily ozdoby a vánoční stro-
mek jimi ozdobily společně s dětmi z MŠ. 
U stromečku si děti ze ZŠ a MŠ zazpíva-
ly koledy a přednesly krátké básničky k ad-
ventnímu období.Poděkování patří p.Löwy-
mu Ladislavovi a Radkovi za hudební do-
provod.
Ve čtvrtek  4.12. nás navštívil Mikuláš a 
čert, děti za svou píli a svědomitost dosta-
ly svou „mikulášskou nadílku“. 

V pondělí 15.12. jsme se pobavili u české 
filmové pohádky Tři bratři.
Zastavit se v předvánočním shonu a užít 
si  milého setkání  se svými nejbližšími 
je určitě velmi příjemné. Vánoční besíd-
ka takovou příležitostí je,konala se čtvr-
tou adventní neděli. Se svým vánočně la-
děným programem potěšily děti z MŠ i ZŠ 
všechny přítomné. Program byl složen z 
básniček, koled a veselého tancování. 
Tento krásný dárek nadělily všechny děti 
svým rodičům, ti je odměnili vřelým po-
tleskem a málokteré oko zůstalo suché.
 Poděkování patří všem, kteří se na pří-
pravě podíleli a hlavně našim dětem.
V ZŠ jsme se rozloučili se starým rokem 

ve pátek 19.12. besídkou ve třídě s při-
pomenutím vánočních zvyků. Pod stro-
mečkem našli všichni dárek od svých ka-
marádů,radost a smích zněl celou ško-
lou. 

Do nového roku 2015 bych chtěla popřát 
nám všem hodně štěstí, zdraví, úspěchů 
a vzájemného porozumění. Ať nás celým 
rokem provází radost, klid a pohoda. 

Zápis dětí do 1.roč. pro školní rok 
2015/16 se koná 11. února 2015 od 
15.00 do 18.00 hod. v budově ZŠ.

 (Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

SDH  VLKANEČ
Na závěr roku 2014 se konala 20.prosince výroční členská schů-
ze. V úvodu jsme si minutou ticha připomněli odchod našeho nej-
staršího člena p. Eduarda Chámy st. Poté byl přivítán pan sta-
rosta obce Stanislav Pavlas. Následoval přehled akcí, které jsme 
pořádali nebo se jich zúčastnili.
 maškarní ples (hojná účast, bohatá tombola)
 výlet do Dětenic (prohlídka zámku a přilehlého parku, návště-
va pivovaru a středověké krčmy)
 brigáda v obecním lese (poděkování od starosty obce p. Pavlase)
 okrsková soutěž na místním hřišti
 babí léto v Kozohlodech
Paní Klausová nás potom seznámila s hospodařením sboru. Pan 
starosta poděkoval všem členům za odvedenou práci. V letoš-
ním roce bylo nutné provedení volby výboru SDH Vlkaneč. Všichni 
členové výboru byli schválení ve stávajícím složení. V roce 2015 
má náš sbor 76 členů, z toho 61 mužů a 15 žen. Do sboru byli 
přijati Petr Altmann ml. a Rudolf Broum.

Plán na rok 2015
 březen -maškarní ples v místním pohostinství, maškarní prů-
vod příští rok
 brigády pro OÚ (pálení roští v lese, pomoc při odbahnění požár-
ní nádrže ve Vlkanči)
 nutná oprava hasičské avie a stříkačky
 okrsková soutěž ve Vlkanči
 babí léto v Kozohlodech
 červenec – pouťová taneční zábava (parket)
 září – posvícenská taneční zábava (v pohostinství)

Přeji všem úspěšný nový rok 2015, hodně zdraví, štěstí a lásky.
(Michaela Časarová, Vlkaneč)

SDH  KOZOHLODY
 Výlov Návesního rybníka: V sobotu 11.října jsme provedli vý-
lov Návesního rybníka, protože jsme potřebovali vylovit poslední-
ho sumce. Po výlovu došlo i na ochutnávku rybích specialit.
Posvícenská taneční zábava: V sobotu 18.října jsme uspořáda-
li tradiční posvícenskou taneční zábavu, na které hrála skupina 

  Mikulášská nadílka v ŽŠ



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo x strana 4O B C E  V L K A N E Č číslo 1 strana
4ZPRAVODAJ

Universum. Letos jsme též připravili malou 
tombolu, tři hodnotné ceny byly losovány o 
půlnoční přestávce.
 Vepřové hody: První listopadovou sobo-
tu jsme opět připravili vepřové hody. Role 
řeznického mistra se i letos velmi dobře 
zhostil p.Jaroslav Červinka. Bylo zde mož-
né ochutnat různé zabíjačkové pochoutky 
(ovar, jitrnice, tlačenku, zabíjačkovou po-
lévku, prejt a kroupy). Aby nám mezi jed-
notlivými chody řádně vytrávilo, provedli 
jsme úklid dvora u Obecního domu a úklid 
hasičské zbrojnice.
 Výroční valná hromada: V pátek 28.lis-
topadu 2014 se konala výroční valná hro-
mada našeho sboru, na které byla zhod-
nocena činnost za uplynulé období a při-
praven plán na příští rok. Bylo též někte-
rým členům předáno ocenění za věrnost a 
dlouholetou činnost v našem sboru.
 Slavnostní rozsvícení vánočního stro-
mu: V sobotu 29.listopadu 2014 členové 
našeho sboru opět postavili vánoční strom 
a zajistili jeho slavnostní rozsvícení. Začá-
tek programu byl naplánován na 18:00 a 
celý jej uváděl p.Jaroslav Červinka. V pro-
gramu vystoupil pan farář Petr Tobek,dě-
ti  z Kozohlod přednesly básničky s vánoč-
ní tématikou a hudební skupina Rolnička 
zahrála několik známých koled. Své umě-
ní v recitování předvedli i naši hasiči. Pro 
zahřátí se podávalo svařené víno a cukro-
ví. Prostranství okolo stromu bylo plné lidí, 
kteří tak společně přišli zahájit adventní 
čas. Na závěr jsme si společně zazpívali 
píseň „Vánoce,Vánoce přicházejí“.
 Adventní koncert: V sobotu 20.prosin-
ce jsme uspořádali v kozohlodském kos-
tele Všech svatých adventní koncert. Slav-
nostní odpoledne zahájila p.Hana Klečá-
ková, která přivítala přítomné i účinkující. 

V první části koncertu předvedli své umě-
ní žáci umělecké školy z Čáslavi. Dále pak 
se ujala slova Hana Radilová, která připra-
vila druhou část koncertu společně se svý-
mi hosty. Zazněly opět krásné irské bala-
dy v podání Hany Radilové na flétnu a do-
provod klavír nebo i známé skladby v obsa-
zení kytara, klavír, harmonika a zpěv. V po-
slední části koncertu zaznělo několik lido-
vých písní a vánočních koled, které jsme si 
mohli společně zazpívat. Pro všechny pří-
tomné to bylo příjemně strávené advent-
ní odpoledne.
 Předvánoční procházka: V neděli 
21.prosince jsme uspořádali předvánoční 
procházku. Trasa procházky vedla po sil-
nici do Přibyslavic, potom po lesních ces-
tách do Kozohlod, kde na nás v Obecním 
domě čekalo malé pohoštění. Procházky 

se zúčastnilo 23 lidí. Všem se líbila a už 
se vymýšlí trasa pro letošní rok.
 Silvestrovské posezení: Poslední letoš-
ní akcí našeho sboru bylo tradiční rozlou-
čení se starým rokem a přivítání roku no-
vého. Uskutečnilo se v obecním domě, 
hrála živá hudba a všichni jsme se skvěle 
bavili do ranních hodin.

 Plánované akce:
7.2.2015 - Hasičský ples v Obecním 
domě, hraje Universum
7.3.2015 - Oslava MDŽ
Na obě tyto akce jste srdečně zváni.

Členové SDH Kozohlody přejí všem obča-
nům hodně štěstí,zdraví a spokojenosti 
roce 2015.

(Mgr. Hana Mazalová Klečáková, 
Kozohlody)

SDH  PŘIBYSLAVICE
Valná hromada
Den 5.12.2014 se konala výroční valná  hromada, které se bo-
hužel zúčastnil menší počet členů. Byla přednesena zpráva o 
činnosti  sboru  za rok 2014, zpráva pokladní, byl také schválen 
plán práce na rok 2015.  Při této příležitosti byla oceněna medai-
lí za zásluhy p. Tichá Ludmila.
Členové sboru se zúčastnili také výročních valných hromad  SDH 

Kozohlody, SDH Šebestěnice a SDH Bratčice. 
V sobotu 6.12.2014 výbor okrsku provedl kontrolu zazimování  
motorových stříkaček. Nebyly žádné připomínky.

Plánované akce
Dne 31.1. 2015 se uskuteční hasičský ples. Všichni jste srdeč-
ně zváni.
Všem spoluobčanům přejeme v novém  roce hodně zdraví, 
osobních i pracovní úspěchů.

(Marcela Němcová, Přibyslavice)

TJ - SOKOL VLKANEČ
Fotbalové aktuality
Fotbalová podzimní sezóna pro nás skončila. A pořadí v tabulce? 
Ocitli jsme se na nejspodnějším řádku. Co k tomu říci nebo na-
psat? Snad jen: „Horší už to nebude!!!!“. Tým zůstává ve stej-
ném složení. Od poloviny ledna začínají fotbalové tréninky. Bu-
dou se konat dvakrát týdně v sobotu a ve středu. Časy budou 
upřesněny.

Vánoční zábava
25.12.2014 zahrála již tradičně kapela Punc. Velká účast fa-
noušků a příznivců této kapely přispěla k dobré zábavě a poho-
dě, která  zde panovala až do ranních hodin.

Novoroční fotbal
1. ledna se na fotbalovém hřišti schází příznivci, hráči, ale i fa-
noušci vlkanečské kopané, kteří prověřují kondici po silvestrov-
ských oslavách. Snad jim toto nadšení dlouho vydrží. Na Nový 
rok se na místním hřišti sešlo 26 příznivců této tradice.

Novoroční turnaj ve stolním tenise
Další tradicí na začátku nového roku je u nás turnaj ve stolním 
tenise. Tentokrát se uskutečnil 3.1.2015. Turnaj byl rozdělen do 
dvou kategorií.
1. děti a mládež do 15 let
2. 15 let a více. 
Tento rok jsme zaznamenali snížený zájem v 1. kategorii. Zú-
častnili se pouze čtyři chlapci. Domníváme se, že nezájem je za-
příčiněn tím, že jsme neotevřeli kroužek, který tu v minulých le-

  Vánoční procházka byla 
příjemným zpestřením 
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tech probíhal. Ve 2. kategorii bylo na startovní listinu zapsáno 
21 účastníků. Zaregistrovali se i někteří chlapci z kategorie prv-
ní. Vysoká účast potvrdila zájem o tento sport. Turnaje se zúčast-
nili obyvatelé z obcí Vlkaneč, Kozohlody, Přibyslavice, Šebestě-
nice, Kámen, Zálesí, Paběnice a z Havlíčkova Brodu. Největším 
překvapením turnaje se stal David Semerád, který ve své (mlad-
ší) věkové kategorii obsadil 1.místo, zároveň se probojoval do fi-
nále kategorie dospělých a jen o vlásek skončil na 2. místě. Bla-
hopřejeme.

Výsledná listina:
1 kategorie 1. místo David Semerád, Kozohlody
 2. místo Miroslav Altmann, Vlkaneč
 3. místo Lukáš Volenec, Vlkaneč
2 kategorie 1. místo Luděk Vlach, Šebestěnice
 2. místo David Semerád, Kozohlody
 3. místo Jaroslav Krupička, Paběnice

Plán akcí na rok 2015
30.1.2015 Výroční schůze na kabinách od 19:00 hodin
30.4.2015 Pálení čarodějnic 

Sportovní aktivity v naší obci
Cvičení žen a dívek pokračuje, vždy v pondělí od 19:00 hodin.
Sauna po svátcích obnovena od 10.1.2015 každý sobotní večer 
od 18:00 hodin.
Taneční kroužek za podpory TJ Sokol probíhá pod vedením Kris-
týny Neumannové každý pátek. V minulém roce se děti zúčastni-
ly několika tanečních soutěží, kde dosáhly na velmi pěkná umís-
tění. Děti předvedly svá vystoupení také na akcích pořádaných 
na místním hřišti.

Do nového roku přeji všem hodně štěstí, zdraví, lásku a vzá-
jemného porozumění.

(Martina Nováková, Vlkaneč)

MS DIANA VLKANEČ
Myslivecký spolek uspořádal 7.listopadu 2014 Hubertskou zá-
bavu, při které  opět zahrála  hudební skupina SOBAKO a tradič-
ně nechyběla bohatá zvěřinová tombola,kde hlavní výhrou byl da-
něk.Myslivci se také sešli i s manželkami 31.prosince na mysli-
vecké klubovně, kde společně přivítali nový rok 2015.
První listopadová sobota 2014 byla ve znamení začátku spo-
lečných honů.Při těchto honech se celkem ulovilo 54 kachen, 

26 bažantů,5 zajíců,9 kusů černé zvěře a jedna liška.V průběhu 
roku 2014 jsme se intenzivně věnovali lovu černé zvěře, které 
bylo uloveno 59 kusů.
V zimním období  všichni členové pravidelně přikrmují drobnou i 
spárkatou zvěř.
Touto cestou bych chtěl poděkovat OÚ Vlkaneč za spolupráci a 
sponzorské dary v roce 2014 a všem občanům Vlkanče, Kozo-
hlod a Přibyslavic popřát jménem MS DIANA mnoho zdraví, štěs-
tí a spokojenosti v roce 2015.

 (Vladimír Burian, Vlkaneč)

ČSCH Vlkaneč
Stolní bodování
28. prosince 2014 se uskutečnil již šes-
tý ročník stolního bodování králíků spojený 
se soutěží o nejlepšího králíka. Bylo uděle-
no 10 čestných cen a  dva poháry. Putov-
ní pohár pana Ing. Jana Zadiny získal pan 
Kosek ze spolku Přelouč. Pohár předsedy 
okresu získal Olda Vlach ze spolku Vlka-
neč. Každý přihlášený účastník mohl před-
vést dva až tři jednice, kteří byli z jeho od-
chovu. Klání se zúčstnilo 28 předních cho-
vatelů různých plemen z 12ti organizací. 

Nestranný špičkový posuzovatel pan Če-
něk Pozdník šetřil přidělovanými body a 
předváděné jedince hodnotil přísně, ale 
spravedlivě. Aby všichni v sále dobře sly-
šeli výtky, chyby a přednosti hodnocených 
jedinců, postaral se o perfektní ozvuče-
ní mistr zvuku pan Josef Merenus. Celým 
dnem vládla dobrá nálada všech zúčastně-
ných, nechyběla zdravá soutěživost a přá-
telská rivalita. Pozdě odpoledne po boha-
tém občerstvení si všichni vzájemně slíbi-
li, že se za rok opět setkají. 

Soutěže a výstavy
Na všech soutěžích a výstavách jsme vy-

stupovali pod hlavičkou ČSCH Vlkaneč a 
za uplynulý rok jsme získali 16 čestných 
cen, čímž jsme se zařadili mezi přední 
spolky v okrese. Domníváme se, že uply-
nulý rok můžeme hodnotit jako úspěšný a 
svými výsledky jsme dozajista přispěli dob-
rému jménu obce Vlkaneč.

Rady chovatelům 
Několik málo připomenutí pro začátek 
úspěšné nové chovatelské sezóny. Pakli-
že máme drůbež (slepice) a máme zájem 
o brzké zasednutí vlastní kvočny, je nutné 
přidávat do krmné dávky větší podíl naklí-
čeného ječmene. Určitě se v některé sle-

  Vítězové turnaje ve stolním tenise obou kategorií 
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pici brzo probudí mateřské pudy a můžeme 
si sami vypěstovat novou generaci nosnic. 
Když se kuřátka vylíhnou v květnu, před Vá-
noci začnou nést, což je ideální, protože v 
tomto období je vajec většinou nedostatek. 
Kolem 10. února preventivně přeléčíme 
metrozolem celý chov holubů a máme za-
ručenou zdravou generaci holoubat. Ko-

lem 10. února se též den již viditelně pro-
dlužuje, můžeme tedy zkusit zapustit krá-
lice. Vhodné je jednu dopoledne a druhou 
odpoledne nebo druhý den. Pakliže sledu-
jeme jen masnou produkci, můžeme po 
porodu překontrolovat počet králičat a pří-
padně jejich počet srovnat přendáním k 
druhé králici (vždy je přijmou). Po zásahu 

mají obě stejně a mláďata se mohou zdár-
ně vyvíjet. Ideální počet u samice je 6 krá-
líčat, při 8 rostou pomaleji. Začátkem dub-
na již králíčata opouštějí hnízdo a je hezké 
pozorovat, jak poznávají svět kolem sebe. 
Jaro je již neodmyslitelně spojeno se zro-
zením nového života, který je považován 
vždy za zázrak.

Z A H R Á D K Á Ř
Leden je, druhý zimní měsíc, kdy se již může častěji uká-
zat sluníčko. Za bezmrazých slunečných dnů, můžeme ode-
bírat rouby jádrovin. Rouby vybíráme vždy ze zdravých stro-
mů perspektivních odrůd. Věrnost starým odrůdám se v dneš-
ní době nevyplácí. Většina nových odrůd se lépe vyrovnává s 
jinými klimatickými podmínkami, čistotou obvzudší a zvyšují-
cí se průměrnou roční teplotou, nehledě na to, že jsou chut-
nější, mají delší konzumní zralost a jsou atraktivnějšího vzhle-
du. Rouby řežeme vždy v rukavicích, ze stromu již plodícího, 
ze středu výšky koruny a vždy z jižní strany (dostatek sluneční-
ho svitu během vegetace přispívá k vyzrání letorostu). Nařeza-
né rouby svážeme do svazečku a opatříme visačkou, uložíme 
do chladné temné místnosti, nejlépe do vlhkého říčního pís-
ku. V tomto měsíci nemáme v sadě téměř žádnou práci, pro-
to se můžeme ve volných chvílích věnovat opravě nářadí a stu-
diu odborné literatury. 

Únor je posledním měsícem metrologické zimy. Začínáme 
za jasných dnů pociťovat sílu vracejícího se slunce. Od polo-
viny měsíce (nutno sledovat fázi měsíce) můžeme začít řezat 
vinnou révu. U vína bychom měli mít stále na zřeteli posloup-
nost dřeva. Víno jako broskvoň rodí vždy na mladém dřevě. 
Květy u vinné révy vyrůstají na jednoletém dřevě, které vyrost-
lo z oček na dvouletém dřevě. V našich podmínkách se nejlé-
pe daří ranným stolním odrůdám, ty mají větší hrozny než od-
růdy moštové a tomu musíme uzpůsobit délku řezu. Révu ře-
žeme vždy mezi očky, nikdy ne těsně za očkem jako u jiných 
ovocných dřevin. Způsobů řezu je mnoho, stejně jako způso-
bů vedení. Nejjednodušší je rozlišení délky řezu,  u bílých od-
růd na tři očka a u modrých či růžových na čtyři až pět oček. 

Způsob vedení v našich podmínkách je nejvhodnější vějířovi-
tá palmeta nebo svislý kordon.  Vždy u opěrné zdi, která nám 
vyrovnává teploty, orientované nejlépe k jihu. Řez neošetřuje-
me, protože to nemá význam. Vinná réva nemá schopnost za-
lít ránu jako jiné druhy ovocných dřevin. 
Koncem měsíce, když máme jistotu, že nepřijdou velké mra-
zy, můžeme provést podpůrný řez u jádrovin. Tímto raným ře-
zem podpoříme růst dřeva. Jedná se o stromy a odrůdy, které 
hodně plodí a málo rostou ve dřevě. 

Březen je prvním jarním měsícem, občas paní zima ukáže, 
že se své vlády ještě nehodlá vzdát, ale její výstřední úlety již 
nemají dlouhého trvání. Řez jádrovin a peckovin necháme ra-
ději na pozdější dobu. Až budeme mít jistotu, že míza začíná 
proudit a stromy se opravdu probouzejí.
Můžeme se krátce zmínit o broskvoních, protože začátkem 
dubna bude vhodný čas, pro jejich výsadbu. Teplota půdy by 
měla překročit 10-12°C. Tento ovocný druh do našich klimatic-
kých podmínek úplně nepatří a za pravlast je považována pro-
vincie Šensu a Kansu jižně od Pekingu. Odtud se různými způ-
soby dostala do Řecka a Itálie a odsud se rozšířila téměř do 
celé Evropy. V současné době byly již vyšlechtěny odrůdy, kte-
ré si můžeme dovolit úspěšně pěstovat i u nás. Není nad to, 
si utrhnout kvalitní chutnou broskev přímo ze stromu. Zakou-
pené v supermarketu jsou vždy  chemicky ošetřené proti hnilo-
bě z důvodu přepravy a stoprocentně nejsou z naší republiky. 
Před dvaceti lety se pěstovali u nás broskvoně na 20 ha, dnes 
to není ani čtvrtina. Odrůdy, které jsou s úspěchem odzkou-
šeny v našem kraji, jsou raná odrůda redhaven a pozdní gres-
thaven. Obě tyto odrůdy jsou chutné žlutomasé a dobře oddě-
litelné od pecky. O výsadbě a výchovném řezu něco až příště.

(Josef Rejnek, Vlkaneč) 

V kostele sv. Václava v Přibyslavicích proběhl dne 
6.12.2014 adventní koncert souboru BONA NOTA.
Komorní smyčcový orchestr BONA NOTA je hudebním těle-
sem složeným z amatérských i profesionálních hudebníků, 
lidí nejrůznějších profesí. Všechny spojuje láska k hudbě, 
která je pro ně zaměstnáním či zálibou i koníčkem. Vedou-
cím souboru je Ing. Daniel Chráska, který nám pomohl s vý-
běrovým řízením firmy, která opravovala střechu na kostele 
a během opravy dělal stavební dozor.
Na programu byly skladby J. Kř. Nerudy, G. Ph. Teleman-
na, Ant. Vivaldiho, A. Michny z Otradovic, na závěr jsme si 
společně zazpívali. Po skončení koncertu jsme se sešli v 
místním hostinci, účinkující na večeři, posluchači na ma-
lém občerstvení.
Koncert se posluchačům líbil, na vstupném se vybralo 
11000,- Kč, které budou využity na splátku zápůjčky far-
nosti Čáslav.
Těšíme se na další setkávání v roce 2015.

(MUDr. Dobromila Lebedová, Přibyslavice)

OBČANSKÉ SDRUŽENÍ KOSTELA sv.VÁCLAVA PŘIBYSLAVICE

  Adventní koncert souboru BONA NOTA
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? ?
DOTAZY  NA  STAROSTU

Opět jsme do našeho zpravodaje zařadili již tradiční rubriku, ve které odpovídáme na vaše dotazy přednesené na veřejných za-
sedáních, sdělené jednotlivým zastupitelům nebo zaslané e-mailem na adresu ou@vlkanec.cz.

Jaké akce plánuje obec provádět v roce 2015?
Obec bude v letošním roce investovat do oprav, údržby a modernizace obecních budov jako je Obecní dům a knihovna v Kozohlo-
dech, pošta a Základní škola ve Vlkanči. Větší invstice jako je výměna oken, nové ústřední topení a zateplení fasády ZŠ bychom 
samozřejmě chtěli řešit za pomoci státních dotací. Dále bychom chtěli provést nový povrch komunikace na Malé Straně v Kozohlo-
dech, opravy komunikace z Kozohlod na Kocandu, osvětlení na hřišti ve Vlkanči a odbahnění rybníku u pošty ve Vlkanči. Současně 
bude probíhat projektová příprava na investiční akce pro další období.

Kdy bude provedena oprava komunikace podél nádraží ve Vlkanči?
V roce 2015 se její provedení neplánuje.

Kolik peněz získala obec za tříděný odpad v minulém roce a kolik stojí likvidace odpadů?
Uvedu zde několik zajímavých čísel, které Vám pomohou udělat si představu o našem odpadovém hospodářství v roce 2014. Naše 
obec třídí celkem 4 komodity – papír, plast, sklo a nápojové kartóny. Ve všech třech obcích máme dohromady 5 stanovišť kontejne-
rů – 11ks na plast, 5ks na papír, 4ks na sklo a 2ks na nápojové kartóny. V roce 2014 bylo vytříděno celkem:

Papír  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 3,458 t

Plasty .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  10,315 t 

Sklo .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 1,724 t 

Nápojové kartóny   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 0,686 t

Za tento tříděný odpad jsme dostali od firmy EKO-KOM celkem   .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 93.501,- Kč

Na poplatcích za popelnice bylo vybráno   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 340.113,-Kč

Příjmy celkem  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 433.614,-Kč

Za odvoz komunálního odpadu a bioodpadu jsme zaplatili  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 630.786,-Kč

Za likvidaci nebezpečného odpadu jsme zaplatili   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  19.846,-Kč

Výdaje celkem .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 650.634,-Kč

Jak všichni dobře víte, v loňském roce jsme nově zavedli svoz bioodpadu, v provozu je nyní asi 350 popelnic. Kdo ještě popelnici na 
bioodpad nemá, stále je možno si ji na obecním úřadu zdarma vyzvednout. Svoz bioodpadu byl v zimních měsících přerušen, ale od 
dubna budeme opět biopopelnice vyvážet, termín prvního svozu bude upřesněn veřejným rozhlasem.
Děkuji všem občanům, kteří nám pomáhají třídit odpad, protože bez příjmů od EKO-KOMu bychom nebyli schopni udržet poplatky 
ve stále stejné výši. Zároveň Vás všechny prosím o další spolupráci, protože čím více vytřídíme, tím více společně ušetříme. Z výše 
uvedených čísel lze snadno spočítat, kolik obec na likvidaci odpadů ročně doplácí – 217.018,-Kč.

Kolik peněz bylo vybráno na tříkrálové sbírce?
Tříkrálová sbírka má v našich obcích už dlouholetou tradici a přiznám se, že si toho velmi vážím. V letošním roce bylo vybráno ve 
Vlkanči 10.266,- Kč a v Kozohlodech 5.000,- Kč a v Přibyslavicích 2.050,-Kč. Děkuji všem, kdo přispěli a všem, kdo se na organi-
zaci sbírky podíleli. 

Jak obec postihuje majitele volně pobíhajících psů v obci?
Obec má vydanou obecně závaznou vyhlášku, dle které může být majitel volně pobíhajících zvířat v obci pokutován. 

 (Stanislav Pavlas, starosta obce Vlkaneč)

Vážení spoluobčané,
více než deset let v našich obcích máme zavedenu kanalizaci a je to jistě počin, který nám v mnoha ohledech zpříjemňuje a 
ulehčuje život. Kanalizace má jistě i své „mouchy“, ale v podstatě funguje tak, jak má takováto stavba fungovat. Bohužel po-
slední dobou se stává, že někteří naši spoluobčané do ní, buď vědomě nebo nevědomě, vypouštějí to, co sem rozhodně nepa-
tří a působí tak nemalé problémy v provozu. Takovými „nevítanými“ předměty v kanalizaci jsou hadry (z nádobí nebo na úklid), 
části oděvů, plastové obaly, pleny a jiné hygienické pomůcky. Kanalizačním potrubímí se tyto předměty dostanou až do čistír-
ny odpadních vod (ČOV) a zde potom nastávají zmíněné problémy. V ČOV pracuje na vstupu několik čerpadel, do kterých se 
tyto „nevhodné“ předměty namotají a dochází tak k vyřazení jejich funkce. Následně je nutný servisní zásah pracovníků VHS, 
který ovšem s sebou nese určité finanční náklady. Řeknete si, ať to opraví, vždyť jim za to platíme. Ano máte pravdu, platíme 
a nemalou částku, ale výše zmíněný problém k takové výši poplatku ještě přispívá, protože provozovatel kanalizace samozřej-
mě svoje náklady do tohoto poplatku rozpočítává. 
Vyzývám vás proto, aby každý z vás, kdo kanalizaci ať už ve Vlkanči či Kozohlodech užívá, přispěl  svým zodpovědným přístu-
pem k jejímu bezproblémovému provozu a nezadával příčinu ke zbytečnému navyšování počtu oprav a s tím souvisejícím zvy-
šováním finančních nákladů.       (Stanislav Pavlas, starosta obce Vlkaneč)

V Ý Z V A   !!!    V Ý Z V A   !!!    V Ý Z V A   !!!    V Ý Z V A
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Dne 13.2. 2015 

se můžeme společně podívat do zápisů ze schůzí obecního zastupitelstva Kozohlody v roce 1921 
a do zápisů školní kroniky Vlkaneč před koncem 19.století.

Beseda se bude konat od 19:00 hod. v Obecním domě v Kozohlodech.
Srdečně zve

Božena Svitáková, kronikářka obce Kozohlody

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ 
NA LEDEN 2015 - DUBEN 2015

LEDEN 

– 31.1. 2015  – hasičský ples v Přibyslavicích, pořádá SDH Přibyslavice

ÚNOR
– 7.2. 2015  – hasičský ples v Obecním domě v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody, hraje Universum

BŘEZEN
– 7.3. 2015  – oslava MDŽ v Obecním domě v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody
– 21.3. 2015 – maškarní ples ve Vlkanči, pořádá SDH Vlkaneč, hrají NoBody 

Termíny akcí budou zveřejněny ještě na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách 
a v neposlední řadě i na internetových stránkách obce.

SAUNA
Po vánočních svátcích je opět obnoven provoz sauny 
ve sportovních kabinách na místním fotbalovém hřišti 

ve Vlkanči 

Od 10.1.2015 

můžete přijít každý sobotní večer od 18 hod.

POZVÁNÍ NA BESEDU NAD HISTORICKÝMI DOKUMENTY

ANEB – JAK TO BYLO?


